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جلسه هم اندیشی عنایتی با مدیران آکادمی 
باشگاه های بازیکن ساز

با اعلام رضا عنایتی، سرمربی تیم ملی امید ایران، قرار است چهارشنبه هفته جاری در جلسه ای، اعضای 

کادرفنی تیم امید و در راس آنها ســـرمربی این تیم با مســـئولان و مدیران باشـــگاه هایی که از آکادمی 

فوتبال بهره مند هســـتند به هم اندیشی پرداخته و نقطه نظرات خود را درخصوص بازیکنان مستعدی 

که در رده ســـنی امیدها می توانند در آینده نزدیک به تیم امید ایران کمک کنند به اشتراک بگذارند.  

برهمین اساس و طی اردوهای قبلی حدود 30 بازیکن مورد توجه و ارزیابی کادرفنی قرار گرفته و قرار 

است از دل این جلسات و البته بررسی بازی های لیگ امید کشوری، سایر نفرات مستعدی که در آینده 

و برای حضور در بازی های آسیایی و انتخابی المپیک از لحاظ سنی می توانند به این تیم کمک کنند 

معرفی و مورد بررسی هرچه بیشتر قرار بگیرند. قرار است حدود 10 تا 12 مدیر آکادمی در این جلسه 

هم اندیشی با رضا عنایتی و کادر او شرکت کنند. 

پرسپولیس به دنبال فروش 2 بازیکن 

کمال و نعمتی رفتنی شدند؟
باشـــگاه پرســـپولیس در فصل نقل و انتقالات از فروش 2 بازیکن قدیمی خود استقبال خواهد کرد. 

کمال کامیابی نیا و ســـیامک نعمتی ازجمله بازیکنانی هســـتند کـــه یحیی گل محمدی مخالفتی با 

فروش آنها ندارد. این 2 بازیکن در فصل گذشـــته فرصـــت چندانی برای بازی کردن پیدا نکردند و به 

همین دلیل هم ســـرمربی سرخپوشان از جدایی آنها و خالی شدن لیست بزرگسالان تیمش استقبال 

خواهد کرد. در حال حاضر باشگاهی به صورت رسمی خواهان این 2 بازیکن پرسپولیس نشده است 

اما با توجه به اینکه زمان زیادی تا پایان نقل و انتقالات باقی مانده، نعمتی و کامیابی نیا حتما خواهان 

پیدا خواهند کرد. این در شرایطی است که باشگاه پرسپولیس به دنبال فروش لئاندرو پریرا هم هست 

اما رقم قرارداد این برزیلی تقریبا 4 برابر دو بازیکن داخلی نامبرده اســـت. موردی که باعث می شـــود 

باشگاهی خواهان جذب وی نشود. 

باشگاه در تلاش برای بازگشت یامگا به تهران

آبی ها پیگیر وضعیت ستاره فرانسوی
با اعلام باشـــگاه اســـتقلال زمان آغاز تمرینات این باشگاه مشخص شـــده و قرار است از هفتم تیرماه 

)چهارشنبه هفته جاری( تمرینات این تیم زیر نظر کادرفنی جدید آغاز شود. بر همین اساس کادرفنی 

استقلال و در راس آنها جواد نکونام سرمربی جدید این تیم در تلاش است تا طی روزهای آینده ترکیب 

بازیکنان خود را تکمیل کرده تا در روز آغاز تمرینات، این تیم با ترکیبی نسبتا کامل کار خود را آغاز کند. 

نکته قابل توجه اینکه طی روزهای گذشـــته شایعاتی درباره کوین یامگا، بازیکن فرانسوی استقلال و 

احتمال جدایی او از این باشـــگاه شنیده شد. این در حالی است که این ستاره فرانسوی 2 سال دیگر 

با اســـتقلال قرارداد داشته و از آنجایی که مطالبات وی در موعد مقرر پرداخت شده است به طور حتم 

مشـــکل و مانع جدی برای تداوم همکاری وی با اســـتقلالی ها وجود نخواهد داشت.  در همین راستا 

نیز شـــنیده می شـــود برخی از اطرافیان باشگاه با یامگا در تماس هستند و مدام وضعیت او را پیگیری 

می کنند. این در حالی است که تلاش ها برای تهیه بلیت به منظور بازگشت این بازیکن به تهران ادامه 

داشته و احتمالا در روزهای نخست آغاز کار جواد نکونام در استقلال، یامگا نیز به تهران بازگشته و به 

تمرینات آبی پوشان اضافه خواهد شد.
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باشـــگاه پرسپولیس در شرایطی وارد فصل نقل و انتقالات شده است که شرایط 

مالی مناســـبی ندارد و هنوز نتوانسته قرارداد بازیکنان و اعضای کادرفنی اش را 

تسویه کند و بعد از آن نیز باید آپشن های قرارداد نفرات تیمش را نیز که مبلغ کمی 

نخواهد بود پرداخت کند. در چنین شـــرایطی این باشگاه باید بازیکنان مدنظر 

یحیی گل محمدی را نیز به خدمت بگیرد. در بازار نقل و انتقالات نیز ستاره ها و 

واسطه های آنها در شرایطی راضی به عقد قرارداد می شوند که حدودا 40 درصد 

قراردادشان را در همان ابتدای کار دریافت کنند یا اینکه هوادار متمولی پیدا شود 

که پرداختی ابتدای کار)جدا از قرارداد( را برعهده بگیرد. اتفاقی که فصل پیش 

هم رخ داد و کمک زیادی به مدیریت باشگاه پرسپولیس کرد تا بتواند بازیکنان 

مدنظر یحیی گل محمدی را به خدمت بگیرد. تا روز گذشـــته مدیریت باشـــگاه 

پرسپولیس نتوانسته بود که برنامه های نقل و انتقالاتی این تیم را تا مرحله خوبی 

پیش ببرد و خبرهای خوبی در این زمینه در اختیار یحیی گل محمدی قرار نگرفت. 

در همین راستا یحیی مجبور شد که آغاز تمرینات تیمش را به تعویق بیندازد. 

 دلخوری یحیی از سفر برخی بازیکنان
تعدادی از بازیکنان باشگاه پرسپولیس که برخی از آنها قراردادشان با این باشگاه 

به پایان رســـیده اســـت در تماس با این باشگاه یا به صورت حضوری درخواست 

سفر به خارج از کشور را داشته و اعلام کرده اند در زمان شروع تمرینات تیم در 

ایران نخواهند بود یا اینکه بعد از بازگشـــت برای تمدید قرارداد پای میز مذاکره 

می نشـــینند. وقتی یحیی در جریان این موضوع قرار گرفت دلخور شده و گلایه 

کرده که چرا آنها زودتر به ســـفر نرفتند که حـــالا بخواهند با تاخیر در تمرینات 

حاضر شوند. 

 تاکید یحیی بر ماندن تمدیدی ها
سرمربی پرسپولیس تاکید داشته و دارد که استارت تیمش برای تمرینات در حضور 

همه نفرات تیم باشد. از این رو او در نشست روز گذشته اش با رضا درویش در جریان 

مذاکرات انجام شده با تعدادی از بازیکنان قرار گرفت و از مدیریت باشگاهش خواست 

زودتر این مذاکرات را به نتیجه برساند که درویش این اطمینان را به وی داد. البته در 

این میان هنوز تکلیف سعید صادقی و گئورگی گولسیانی مشخص نیست. صادقی 

در خارج از کشور به سر می برد و مدیر برنامه هایش را به باشگاه فرستاده و گولسیانی 

هم بر سر مبلغ مالی هنوز با باشگاه به توافق نرسیده و و فقط در صورت قرارداد دلاری 

حاضر اســـت در جمع سرخپوشان بماند که در این مورد هم باشگاه پرسپولیس به 

دنبال حل این معضل است. عیسی آل کثیر و میلاد سرلک مذاکرات مثبتی با باشگاه 

پرسپولیس داشته اند و احتمال اینکه تا قبل از آغاز تمرینات سرخپوشان قراردادشان 

تمدید شود زیاد است. 

 یحیی لیست جدید داد
یحیی گل محمدی در لیســـت اولیه اش به باشـــگاه پرســـپولیس نفراتی چون 

محمدحسین کنعانی زادگان، شهریار مغانلو و سعید عزت اللهی را قرار داده بود. 

حتی رضا شـــکاری هم که تمایل زیادی داشـــت به پرسپولیس بیاید مورد تایید 

یحیی بود که مذاکرات با آنها خوب پیش نرفت. کنعانی اعلام کرده که اگر قرار 

باشـــد به فوتبال ایران برگردد قطعا انتخاب او پرسپولیس است اما فعلا در حال 

پیشنهادات خارجی اش است. البته شنیده می شود که او به توافقاتی با قرمزها 

دست یافته و ممکن است حتی به زودی قراردادش را نیز امضا کند. عزت اللهی 

نیز تاکید کرده که فعلا نمی خواهد در ایران بازی کند و مغانلو هم تحت قرارداد 

باشـــگاه سپاهان اســـت. در این میان رضا شکاری هم راهی سپاهان شد چون 

این باشـــگاه توانست حق فســـخ 300 هزار دلاری اش را به گل گهر بپردازد. با 

توجه به همین مساله یحیی همان طور که انتظار می رفت به باشگاه پرسپولیس 

اعلام کرد که اگر نتوانستند بازیکنان مدنظرش را جذب کنند او نفرات خارجی 

را جایگزیـــن آنها کرده و خودش نیز در این مورد اقدام خواهد کرد. البته با خبر 

شدیم یحیی روی شجاع خلیل زاده به جای کنعانی و رضا اسدی به جای مغانلو 

هم نظرش مثبت است. 

 احتمال جدایی باقری از پرسپولیس
شروع دور جدید تمرینات پرسپولیس به احتمال زیاد در غیاب کریم باقری خواهد 

بود. در این مورد با خبر شدیم که او به یکی از مسئولان باشگاه پرسپولیس اطلاع داده 

که قصد دارد مدتی دور از فوتبال باشد و به یک سری از کارهایش برسد. اینکه حالا 

دوری باقری از فوتبال و پرسپولیس چقدر زمانبر خواهد بود هنوز مشخص نیست. 

ضمن اینکه او قراردادش نیز با باشگاه پرسپولیس به پایان رسیده و مذاکره ای هم برای 

تمدید نداشته است. البته نه یحیی و نه مدیریت باشگاه پرسپولیس مخالف ادامه 

کار باقری در تیم شان نیستند و در واقع خود او فعلا تصمیمش این است که دور از 

فوتبال باشد. هر چند ممکن است نظر باقری خیلی زود عوض شود. 

 پیروانی موافق زیاد دارد
در روزهای اخیر شـــایعاتی در مورد جدایی افشین پیروانی از پرسپولیس مطرح 

شـــد که به نظر می آید چندان جدی نباشد. البته افرادی در اطراف مدیرعامل 

باشگاه پرسپولیس هستند که به دنبال جانشینی پیروانی باشند اما بعید است 

که تلاش آنها نتیجه دهد. حتی این موضوع در جلسه اخیر هیات مدیره باشگاه 

پرســـپولیس هم مطرح شـــد اما اکثرا موافق ادامه کار مدیر تیم شان هستند. از 

این جهت که اعضای هیات مدیره باشـــگاه پرســـپولیس از عملکرد پیروانی در 

فصل گذشـــته رضایت کامل دارند و اعتقادشان این است که او در جمع کردن 

حواشـــی تیم موفق عمل کرده اســـت. ضمن اینکه ارتباط خوبی نیز بین یحیی 

و افشین وجود دارد. 

 بدهی 100 میلیاردی پرسپولیس به بازیکنان و مربیانش
باشـــگاه پرســـپولیس تا اینجای کار توانســـته 82 تا 86 درصد قرارداد بازیکنان و 

مربیانش را پرداخت کند که این درصد ها بین اعضای این تیم متفاوت اســـت. این 

در حالی اســـت که بازیکنان و مربیان خارجی 95 درصد قراردادشـــان را دریافت 

کرده اند. طبق حسابرسی هایی که در باشگاه پرسپولیس انجام گرفته این باشگاه 

حدود 67 میلیارد تومان باید بابت آپشـــن های قـــرارداد بازیکنان و مربیان جدا از 

قراردادشان به آنها پرداختی داشته باشد که رقم کمی نیست. بخش اعظم این پول 

بابت قهرمانی در دو جام پرسپولیس به اعضای این تیم تعلق می گیرد. در کنار آن 

باشگاه پرسپولیس حدود 30 میلیارد تومان هم بودجه لازم دارد تا قرارداد اعضای 

تیمش را تسویه کند که سرجمع حدود 100 میلیارد می شود. در واقع این پول فقط 

به تسویه کلی سرخپوشان مربوط می شود که قاعدتا باید تا قبل از آغاز فصل جدید 

مسابقات انجام شود. البته رضا درویش به دنبال این است که قبل از آغاز دور جدید 

تمرینات سرخپوشان که هفتم تیر ماه خواهد بود تمامی طلب مربوط به قراردادشان 

را پرداخت کند و پاداش ها بماند برای ماه آینده که در واقع نزدیک به آغاز فصل جدید 

رقابت های لیگ برتر خواهد بود. 

 سیاست جدید پرسپولیس درمورد پریرا
یکی از خرید های خارجی ناموفق پرســـپولیس در فصلی که گذشت لئاندرو پریرا 

بود. بازیکنی که در ابتدای حضورش در این تیم عملکرد چندان بدی در تمرینات و 

مسابقات نداشت اما اتفاقی که درخصوص او در دیدار برگشت پرسپولیس با سپاهان 

رخ داد باعث شد که هجمه زیادی روی این بازیکن از سوی هواداران به وجود بیاید 

و این مساله افت شدید او را نیز به همراه داشت. در واقع پریرا از بعد این ماجرا دیگر 

نتوانســـت مهره تاثیر گذاری در پرسپولیس باشد و حالا به یک معضل برای تیمش 

تبدیل شده است. از این جهت که او با باشگاه پرسپولیس قرارداد 670 هزار دلاری 

)بدون در نظر گرفتن آپشـــن هایش( برای فصل آینده دارد و حاضر به فسخ آن هم 

نیســـت. مطمئنا در شرایط فعلی هیچ تیمی حاضر نیست برای این بازیکن هزینه 

کند و طبیعی است که او و ایجنتش به راحتی قید قرارداد خوب شان با پرسپولیس را 

بزنند. در همین راستا باشگاه پرسپولیس قصد دارد سیاست جدیدی را درمورد پریرا 

در پیش بگیرد. اینکه اعلام کند او در برنامه های آتی سرخپوشان جای دارد تا حداقل 

بتواند تا آخرین روز نقل و انتقالات برای این بازیکن مشـــتری پیدا کند. در غیر این 

صورت مجبور است یا او را به تیمی قرض دهد یا اینکه حفظش کند. مشابه این اتفاق 

فصل پیش درمورد تمیروف رخ داد و باشگاه پرسپولیس توانست در آخرین روزهای 

پنجره تابستانی او را به پیکان انتقال دهد. هر چند قرارداد تمیروف تقریبا یک سوم 

پریرا بود و البته پیکان او را 70 هزار دلار خرید.

گزارش »فرهیختگان« از تازه ترین اقدامات نقل و انتقالاتی پرسپولیس

ینات یحیی لیست جدید داد؛ توافق با تمدیدی ها قبل از آغاز تمر
احتمال جدایی باقری و تلاش برای فروش پریرا

تراکتوری ها متعجب از بازارگرمی سرمربی اسپانیایی

4 خارجی در سبد خرید خمز
پیشنهاد مالی به سهرابیان نشد؛ آغاسی، سلیمی، نعمتی و علیزاده در لیست خرید

تراکتور نماینده ایران در آسیا است. این تیم که با حذف استقلال شانس 

حضور در پلی آف لیگ قهرمانان آسیا را پیدا کرد از هر جهت مورد توجه 

رسانه ها و علاقه مندان به فوتبال است. با این حال چیزی که اخیرا برای 

این تیم به دردســـری بزرگ و البته نگران کننده تبدیل شده است پاکو 

خمز، سرمربی تیم تراکتور است. 

 همیشه پای یک پیشنهاد در میان است
چرا همیشه صحبت از پیشنهادهای متعدد برای خمز است؟ این سوالی 

اســـت که شاید اذهان رسانه ها و علاقه مندان به تیم تراکتور را به خود 

مشغول کرده باشـــد. حتی اخیرا اظهارات برخی رسانه ها درخصوص 

رفاقت این مربی با فرناندو سوریانو، مدیر ورزشی باشگاه دپورتیوو لاکرونیا 

مسئولان این باشگاه را نگران کرد و اگر قرارداد این مربی تا سال 2026 

و آن غرامت توافقی نبود چه بسا قافیه را باخته بودند. 

تنها حاشیه امنیت برای تراکتوری ها همین غرامت است. غرامتی که 

می گویند 500 هزار یورویی است درحالی که ظاهرا بیشتر از این  است. 

اما پیگیری های ما از باشگاه تراکتور نشان داد که این غرامت نه 500 

هزار یورو بلکه یک میلیون دلار اســـت. در واقع قرارداد خمز به شکلی 

اســـت که غرامت او به دلار درج شده است. درنتیجه مبلغ، دو برابر آن 

چیزی است که به عنوان غرامت خمز از آن یاد می کنند. 

به هر حال تراکتوری ها نمی خواهند سرمربی اسپانیایی خود را از دست 

بدهند به همین دلیل چیزی که بیش از اینها مدیران این باشـــگاه را 

نگران کرده اســـت شایعات متعدد در بازه های زمانی مشخص درمورد 

پیشنهادهای دیگر تیم ها به این مربی است. در ابتدای همکاری او با 

تراکتور یک بار بحث جدایی او مطرح شد. در ادامه صحبت از حضورش 

در تیم ملی به میان آمد و اخیرا نیز بحث دپورتیوو لاکرونیا مطرح شد. 

این طور به نظر می رسد که در بزنگاه های نقل و انتقالاتی، گروهی برای 

این مربی شایعه سازی می کنند. از باشگاه تراکتور خبر می رسد که اتفاقا 

افرادی مســـئول بررسی این موضوع شدند. در گزارشی که به باشگاه 

تراکتور رســـید این مربی از طریق برخی افراد شاغل در نقل وانتقالات 

حمایت می شود و فصل جابجایی ها فرصت خوبی است تا با این قبیل 

شایعات برای این مربی بازارگرمی کرده و التهاب به جان این تیم بیندازند. 

از این رو مدیران این باشگاه تصمیم گرفتند از این پس در مورد این قبیل 

اخبار سکوت کنند تا دیگر شاهد چنین مسائلی نباشند و اگر شایعاتی از 

این نوع شکل گرفت با توجه به قراردادی که دارند نسبت به آن بی توجه 

بمانند. جالب است که خمز خودش هرگز آن شایعات را تایید نکرده و در 

مورد همکاری با تیم ملی و هم در مورد دپورتیوو لاکرونیا مدعی شده به 

قراردادش پایبند بوده و نمی خواهد جایی برود. او اخیرا گفته است که با 

فرناندو سوریانو صحبت تلفنی کرده، اما مذاکره برای سرمربیگری نبوده 

و تنها به دوستش تبریک گفته است. با توجه به دوستی نزدیک این دو و 

اعتقادی که به توانایی های هم دارند شاید اگر خمز تیم نداشت دعوت 

آنها را می پذیرفت؛ چراکه خمز بین ســـال های 1993 تا 1998 برای 

لاکرونیا بازی می کرد. از این رو پس از ناکامی اخیر این باشگاه در صعود 

به دسته دوم اسپانیا و برکناری مربی این باشگاه، وی یکی از گزینه های 

حضور روی نیمکت این باشگاه قدیمی است به خصوص که سوریانو، 

مدیر ورزشی جدید باشگاه، از دوستان خمز نیز محسوب می شود. 

با این همه به نظر می رسد پیشنهادات مکرر به این مربی از این سو و آن سو 

کمی بوی بازارگرمی می دهد و این مربی امشـــب به ایران برمی گردد و 

کارش را با تراکتور از ســـر خواهد گرفت. درحالی که ابتدا گفته می شد 

یک تیر ماه زمان حضور خمز در تبریز خواهد بود اما بلیت نهایی برای 

روز چهارم تیر ماه رزرو شده و همین تاخیر باعث شد شایعات قوت بگیرد. 

 نقل وانتقالات سخت تراکتور
تیم تراکتور بعد از اینکه نتوانســـت رضا شکاری را از چنگ گل گهر در 

بیاورد، به نوعی با شکست در نقل وانتقالات روبه رو شد و با انتقال این 

بازیکن به سپاهان سرخورده شد. شنیده می شود سپاهان برای جذب 

شکاری مبلغ رضایتنامه 300 هزار یورویی این بازیکن را پرداخت کرده 

است درحالی که تراکتوری ها به محض شنیدن این مبلغ پا پس کشیدند. 

آنها می دانند خمز با توجه به گزارش هایی که از اسپانیا برایشان ارسال 

کرده، یک مهاجم خارجی با خود به ایران می آورد. با از دست دادن کاوه 

رضایی، مدیران تیم به دنبال جذب مهاجم بودند اما موفق به تامین نیاز 

خود نشدند که به نظر می رسد خمز در تعطیلات این مشکل را حل کرده 

است.  جالب است که در لیست تراکتوری ها نام عارف آغاسی، ایمان 

ســـلیمی، سیامک نعمتی و علیرضا علیزاده دیده می شود. همچنین 

تعیین وضعیت اخباری و حسین پورحمیدی نیز از اولویت های این مربی 

بود. به نظر می رسد تراکتوری ها با نعمتی به توافقات خوبی رسیده اند؛ 

هرچند توافقات آنقدر قطعی نیســـت که اعلام کنند اما گویا دو طرف 

مایل به همکاری هستند. البته در این مدت و بعد از شایعاتی که در مورد 

جدایی رامین رضائیان از تیم سپاهان به وجود آمد تراکتوری ها نیز بعد 

از مشـــورت با خمز از رضائیان دعوت به همکاری کردند. این پیشنهاد 

نیز به دلیل مبلغ بالای رضایتنامه این بازیکن در همان مرحله پیشنهاد 

باقی ماند و هرگز به میز مذاکره نرسید. 

از سوی دیگر خمز به جز یک مهاجم، بازیکنان دیگری مخصوصا در خط 

میانـــی با خود به ایران می آورد. او با کمک تیم نقل وانتقالاتی تراکتور 

برخی بازیکنان را مورد بررسی قرار داد و اگر بعد از حضور خمز در ایران 

و مذاکره با مدیران باشگاه در مورد مبلغ قرارداد آنها به توافق برسند در 

کل 4 خارجی به این تیم اضافه خواهد شد. چون تراکتور تیمی آسیایی 

شده است، درنتیجه می تواند از تعداد بیشتری بازیکن خارجی استفاده 

کند. با این حال این موضوع باعث نشد تا خمز نسبت به بازیکنان ایرانی 

بی تفاوت باشد. این مربی روی بازیکنان ایرانی ازجمله آرمین سهرابیان 

نیز نظر مثبت دارد. این در حالی است که این مدافع به دلیل پیشنهاد 

از استقلال فعلا تراکتوری ها را معطل نگه داشته است و درصورتی که 

با اســـتقلال به توافق نرسد با تراکتوری ها مذاکره جدی می کند. گویا 

سهرابیان مذاکرات مقدماتی با تراکتور داشته و مبلغ خود را نیز اعلام 

کرده است تا در مذاکره  با استقلالی ها بگوید که باشگاه تراکتور حاضر 

اســـت برای یک فصل فلان مبلغ را به او پرداخت کند و با این راهکار 

قصد دارد به شکلی مذاکرات را به نفع خود تغییر دهد. در کمال تعجب 

اما تراکتوری ها پیشنهاد او را نپذیرفتند و از او خواستند درصورتی که با 

استقلال به نتیجه نرسید پای میز مذاکره با آنها بیاید تا برای همکاری 

احتمالی بر سر مبلغ قرارداد با هم چانه بزنند. 

این طور به نظر می رسد که تراکتوری ها در نقل وانتقالات حساب  شده 

عمل می کنند و قصد ریخت وپاش ندارند. از طرفی با ســـرمربی خود 

هماهنگ هســـتند و این مربی از برنامه های این باشـــگاه برای جذب 

بازیکن باخبر است و از این سیاست دفاع می کند. ضمن اینکه هدف 

آنها بیشتر سرمایه گذاری روی بازیکنان خارجی مورد تایید خمز است 

تا بازیکنان داخلی گران قیمت!
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